



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1059

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**United Nations • Nations Unies
New York, 1985**

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 1059

1977

I. Nos. 16025-16047

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 28 November 1977 to 30 November 1977*

	<i>Page</i>
No. 16025. United States of America and Federal Republic of Germany:	
Memorandum of understanding regarding co-operation on the development of advanced ground transportation, particularly tracked, levitated high-speed transportation systems. Signed at Bonn on 12 June 1973	
Exchanges of letters constituting an agreement amending the above-mentioned Memorandum of understanding. Washington, 23 March 1976, and Bonn-Bad Godesberg, 9 and 15 June 1976	3
No. 16026. United States of America and Bangladesh:	
Agreement relating to debt consolidation and rescheduling (with annexes). Signed at Washington on 3 March 1976	21
No. 16027. United States of America and Zaire:	
Agreement for sales of agricultural commodities (with Memorandum of understanding). Signed at Kinshasa on 25 March 1976	
Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement. Kinshasa, 28 April 1976	35
No. 16028. United States of America and Philippines:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to a United States Naval Medical Research Unit. Manila, 12 and 21 May 1976	59
No. 16029. United States of America and Philippines:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to alien amateur radio operators. Manila, 25 October 1976	67
No. 16030. United States of America and Italy:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to earthquake assistance. Rome, 9 June 1976	73

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1059

1977

I. N^{os} 16025-16047

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 28 novembre 1977 au 30 novembre 1977*

	<i>Pages</i>
N° 16025. États-Unis d'Amérique et République fédérale d'Allemagne :	
Mémoire d'accord relatif à la mise au point en coopération de transports terrestres avancés, notamment de trains et aérotrains à grande vitesse. Signé à Bonn le 12 juin 1973	
Échanges de lettres constituant un accord modifiant le Mémoire d'accord susmentionné. Washington, 23 mars 1976, et Bonn-Bad Godesberg, 9 et 15 juin 1976	3
N° 16026. États-Unis d'Amérique et Bangladesh :	
Accord relatif à la consolidation et au réaménagement de certaines dettes (avec annexes). Signé à Washington le 3 mars 1976	21
N° 16027. États-Unis d'Amérique et Zaïre :	
Accord en vue de la vente de produits agricoles (avec Mémoire d'accord). Signé à Kinshasa le 25 mars 1976	
Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné. Kinshasa, 28 avril 1976	35
N° 16028. États-Unis d'Amérique et Philippines :	
Échange de notes constituant un accord relatif à un groupe de recherche médicale de la Marine des États-Unis. Manille, 12 et 21 mai 1976	59
N° 16029. États-Unis d'Amérique et Philippines :	
Échange de notes constituant un accord relatif aux opérateurs radio amateurs étrangers. Manille, 25 octobre 1976	67
N° 16030. États-Unis d'Amérique et Italie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la fourniture d'une assistance à la suite de séismes. Rome, 9 juin 1976	73

No. 16031. United States of America and Canada:

- Exchange of notes constituting an agreement relating to the development and procurement of a space shuttle attached remote manipulator system (with Memorandum of understanding signed on 9 and 18 July 1975). Washington, 23 June 1976 81

No. 16032. United States of America and Costa Rica:

- Exchange of notes constituting an agreement relating to trade in meat. San José, 23 April and 6 August 1976 113

No. 16033. United States of America and Mexico:

- Exchange of letters constituting an agreement relating to additional equipment, material and technical support to curb illegal traffic in narcotic drugs. Mexico City, 9 August 1976 123

No. 16034. United States of America and Indonesia:

- Exchange of notes constituting an agreement relating to military assistance: Eligibility requirements pursuant to the International Security Assistance and Arms Export Control Act of 1976. Jakarta, 3 and 24 August 1976 131

No. 16035. United States of America and Greece:

- Exchange of notes constituting an agreement relating to military assistance: Eligibility requirements pursuant to the Foreign Assistance Act of 1973 and the International Security Assistance and Arms Export Control Act of 1976. Athens, 31 August 1976 137

No. 16036. United States of America and Ecuador:

- Exchange of notes constituting an agreement relating to military assistance: Eligibility requirements pursuant to the International Security Assistance and Arms Export Control Act of 1976. Quito, 17 August and 3 September 1976 143

No. 16037. United States of America and Peru:

- Agreement relating to claims by the Marcona Mining Company. Signed at Lima on 22 September 1976 151

No. 16038. United States of America and Egypt:

- Agreement for the sale of agricultural commodities under the Public Law 480 Title I Program. Signed at Cairo on 26 October 1976 161

No. 16039. United States of America and Chile:

- Exchange of notes constituting an agreement relating to sales of agricultural commodities. Santiago, 29 October 1976 169

N° 16031. États-Unis d'Amérique et Canada :

- Échange de notes constituant un accord en vue d'un programme de coopération pour la mise au point et l'acquisition d'un télémanipulateur de navette spatiale (avec Mémoire d'accord signé les 9 et 18 juillet 1975). Washington, 23 juin 1976 81

N° 16032. États-Unis d'Amérique et Costa Rica :

- Échange de notes constituant un accord relatif au commerce de la viande. San José, 23 avril et 6 août 1976 113

N° 16033. États-Unis d'Amérique et Mexique :

- Échange de lettres constituant un accord relatif à la fourniture d'un matériel, d'articles et d'un appui technique supplémentaires destinés à la lutte contre le trafic illicite des stupéfiants. Mexico, 9 août 1976 123

N° 16034. États-Unis d'Amérique et Indonésie :

- Échange de notes constituant un accord relatif aux conditions auxquelles est assujettie la fourniture de l'assistance militaire en vertu de l'*International Security Assistance and Arms Export Control Act* de 1976 (Loi sur l'assistance au titre de la sécurité internationale et sur le contrôle des exportations d'armements). Jakarta, 3 et 24 août 1976 131

N° 16035. États-Unis d'Amérique et Grèce :

- Échange de notes constituant un accord relatif aux conditions auxquelles est assujettie la fourniture de l'assistance militaire en vertu du *Foreign Assistance Act* de 1973 (Loi sur l'assistance aux pays étrangers) et de l'*International Security Assistance and Arms Export Control Act* de 1976 (Loi sur l'assistance au titre de la sécurité internationale et sur le contrôle des exportations d'armements). Athènes, 31 août 1976 137

N° 16036. États-Unis d'Amérique et Équateur :

- Échange de notes constituant un accord relatif aux conditions auxquelles est assujettie la fourniture de l'assistance militaire en vertu de l'*International Security Assistance and Arms Export Control Act* de 1976 (Loi sur l'assistance au titre de la sécurité internationale et sur le contrôle des exportations d'armements). Quito, 17 août et 3 septembre 1976 143

N° 16037. États-Unis d'Amérique et Pérou :

- Accord relatif aux demandes d'indemnisation présentées par la Marcona Mining Company. Signé à Lima le 22 septembre 1976 151

N° 16038. États-Unis d'Amérique et Égypte :

- Accord relatif à la vente de produits agricoles conclu en application du Titre I de la *Public Law* 480. Signé au Caire le 26 octobre 1976 161

N° 16039. États-Unis d'Amérique et Chili :

- Échange de notes constituant un accord relatif à la vente de produits agricoles. Santiago, 29 octobre 1976 169